
Acta reunió 17.10.2013

Assistents: Alexi Quintana, Guillem Batiste, Alex Nowak, Pol Chapon, Dani Ramón, 
Clara Abelló, Xavi Ros, Álvaro Díaz, Raul Pérez, Jaume Solà, Romà Domenech, 
Ramon Forcada, Ferran Pujol, Núria Redondo, Xènia Casassas, Pol Naranjo, Marc 
Cayuela, Guillem Alonso,  Guillem Blanco, Diana, Javi, Lluís Teixidó, Marcos Julio, 
Xavi Cabanes, Aina Cuxart.

1. AAA
2. Pressupost delegació: S'ha presentat el pressupost de la delegació per aquest 

curs. S'ha comentat que 50€ per a material d'oficina són molts i perquè no hi ha 
diners per CEFME. 

3. Reglament de la delegació: S'ha llegit el reglament. Es va enviar ahir i ha sigut 
molt just perque la gent s'ho pugui mirar, per això es dóna de marge fins dilluns
per si algú vol ferhi alguna modificació. Si és així, es tornarà a llegir a la 
següent reunió, si ningú diu res, queda automàticament aprovat.

4. Memòria curs 20122013: Ja s'ha fet la memòria del curs passat prenent com a 
base la de fa dos anys. Faltaven unes quantes dades, s'han preguntat i la 
becària les afegirà a la memòria.

5. Sortida de la dele: 
• Cases: La becària ja ha començat a buscar casa, n'ha vist unes quantes que 

estan bé, i ha enviat emails per demanar més informació. Encara no ha 
contestat ningú, per tant no se saben preus. A la pròxima reunió, quan se 
sàpiguen preus es tornarà a parlar.

• Gimcana:  S'ha proposat fer una gimcana el dissabte a la tarda de la sortida de
la dele (ja que segurament aquest any no podrem celebrar Sant Albert). Queden 
com a responsables Pol Naranjo, Xavi Cabanes, Guillem Batiste i Romà 
Domenech per organitzarla.

6. TOP: 
• En Ferran Pujol comenta que perquè no es poden passar diners del pressupost 

de la dele a CEFME. Si algun cop els hi fan falta es podrà donar llavors els 
diners? Es contesta que aquests diners són diners que ens donaran després 
d'haver justificat en què els hem gastat i que no podem fer un traspàs de diners 
a CEFME sense justificar en què els hem gastat. En Raúl Pérez proposa que 
una part del pressupost de la delegació vagi a CEFME per tal de que el club 
d'esports pugui acabar el curs amb els mateixos diners que té ara, per no anar 
perdent diners.

• L'Álvaro Díaz pregunta si sabem si hi ha intenció de posar una copisteria a la 
facultat. No ho sabem, ho preguntarem. Si no s'hi posa cap copisteria es podria 
posar una fotocopiadora? (fa uns anys n'hi havia una).

• La marató de TV3 és el 15 de desembre. S'ha decidit que la xocolatada per 
recaptar diners per la marató es farà el divendres 13 de desembre.

• En relació a les eleccions a rector de la UPC, s'ha dit que dilluns que ve a la 
tarda hi ha un debat a 4 bandes dels candidats a l'edifici vèrtex, és obert a 



tothom. En Dani Ramón ha dit que un grup d'estudiants han creat una 
candidatura falsa per tal de fer publicitat de les eleccions i fer pressió als 
candidats, convidava a qui vulgui a apuntarse. 


